
PROTOKOLL vid sammanträde i 
Djurgårdens IF:s Överstyrelse den 
11/10/54 på Stadion.

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 1.
I avvaktan på att ordföranden och vice ordföranden, vilka 

underhandlade med andra parter i fotbollsangelägenheter, skulle 
infinna sig valdes sekreteraren att leda sammanträdet.

§ 2.
Beslöts göra framställning centralt för flertalet sek

tioner om bidrag från RF för ungdomsverksamheten, varvid beräknades 
följande antal medlemmar i den aktuella åldern, nämligen fotboll 200, 
ishockey 40, bandy 30, brottning 40, boxning 25, handboll 35, bord
tennis 40, damidrott 110, skidor och orientering 70.

§
Föredrogs inbjudan från Idrottsstyrelsen till deltagande 

i kursverksamhet för bl.a. utbildning av ledare. Beslöts orientera 
sektionsstyrelserna om dessa möjligheter och låta sektionerna an
mäla efter eget avgörande.

§ 4.
Med anledning av inbjudan från Gais till middag i Göteborg 

den 6/11/54 i samband med 60-årsjubiléet uppdrogs åt sekreteraren 
att efterhöra fotbollssektionens intresse att sända representant och 
att i motsatt fall själv närvara.

§ 5.
Övertogs sammanträdets ledande av ordföranden.

§ 6.
Hälsades bandysektionens ordf. välkommen för lämnande av 

rapport om den aktuella situationen. Planerade nyförvärv svävade 
ännu i det blå, men goda möjligheter att skapa ett konkurrenskraftigt 
A-lag förefanns alltjämt. Som t.f. sekreterare i sektionen fungerade 
Edblad, sedan den vid sektionens årsmöte valde sekr. visat sig ej 
kunna fungera. Beslöts hålla nytt sammanträde med bandysektionen 
den 8/11/54 för definitiva beslut i anslagsfrågan,

§ 7.
Föredrogs rapport från skidsektionens ordförande om ett er

bjudande från Svenska Skidförbundet till Djurgården att stå som 
arrangör av Svenska Skidspelen den 6-9 januari 1955. Förbundet åtar 
sig kostnader för resor, uppehälle och traktamenten för dels 8-10 
deltagare från Finland, dels 8-10 deltagare från Norge och kräver 
härför en garanti på kr. 10.000:-

Beslöts att i princip acceptera erbjudandet men att försöka 
pressa garantisumman till c:a 8.000 kr.

Till Djurgårdens representanter att vid sammanträde med för
bundet den l4/10/54 diskutera projektet i detalj utsågos skidsek
tionens ordf. Sven P. Johansson och från ÖS Gunnar Rinman och Ingvar 
Norén.

§ 8.
Föredrogs protokoll från den 5/10, vilket godkändes i befint

ligt skick. Samma behandling i fråga om protokoll av den 29/9/54.
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§ 9.
Evert Karlsson rapporterade om DIF:s internationella brott

ningstävlingar i Eriksdalshallen den 7-8 okt., vilka rent 
sportsligt kunde betecknas som en framgång. I fråga om det eko
nomiska resultatet kunde en mindre förlust befaras. Denna hoppa
des sektionen i så fall kunna kompensera på ett nöjesevenemang 
i Eriksdalshallen den 16/10.

§ 10.
På förslag av sekreteraren beslöts att som en uppmuntran 

till brottningens sektionsstyrelse för alltid energiskt och 
uppoffrande arbete inbjuda styrelsen till en träff med ÖS för 
att bägge parter vid en bit mat skulle få tillfälle ventilera 
olika brottningsangelägenheter. Uppdrogs åt klubbmästaren att 
ordna de tekniska arrangemangen för en sådan träff. Bronsplakett beslöts tilldelas Lennart Öberg, ordf. i sektionen.

§ 11.
Ordföranden avslutade dagens sammanträde.


